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Vanthemsche: "Onze leden zijn
landbouwondernemers"
nieuws

De varkensprijzen kruipen uit een diep dal, de glastuinbouw kreunt onder de hoge
energiekost en de melkprijs is op naar af. Toch weigert Boerenbond-voorzitter Piet
Vanthemsche zich in een interview met geVILT een crisismanager te noemen. "Wij
verdedigen de belangen van landbouwondernemers, en wie onderneemt leert automatisch
leven met pieken en dalen. We hebben trouwens altijd gewaarschuwd voor naïef
optimisme over de landbouwconjunctuur".
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De varkensprijzen kruipen uit een diep dal, de glastuinbouw kreunt onder de hoge energiekost en de
melkprijs is op naar af. Toch weigert Boerenbond-voorzitter Piet Vanthemsche zich in een interview
met geVILT een crisismanager te noemen. "Wij verdedigen de belangen van landbouwondernemers,
en wie onderneemt leert automatisch leven met pieken en dalen. We hebben trouwens altijd
gewaarschuwd voor naïef optimisme over de landbouwconjunctuur".
Dezelfde landbouwmarkten die vandaag het bedrijfsrendement in veel land- en tuinbouwsectoren
onder druk zetten, moeten straks weer voor de ommekeer zorgen. Dat geldt volgens Vanthemsche
ook voor de fel geplaagde glastuinbouw. "We moeten niet doen alsof de overheid ons probleem gaat
oplossen. Natuurlijk moeten we de bedrijven zo goed mogelijk omkaderen, maar de impact van
hetgeen landbouworganisaties of overheden kunnen doen, is een druppel op een hete plaat in
vergelijking met de krachten die aanwezig zijn in de markt".
Ook over de strategie die de glastuinders moeten volgen, stelt Boerenbond zich bescheiden op.
"Grotere bedrijven vinden gemakkelijker oplossingen omdat bijvoorbeeld de impact van een wkk-
installatie op het rendement gigantisch groot is. Maar het is niet onze taak om een waardeoordeel uit
te spreken over kleine of grote bedrijven, boeren moeten op dat vlak hun eigen keuze maken", aldus
Vanthemsche.
Of een systeem van aanbodbeheersing in onder meer de aardappelteelt geen soelaas kan bieden?
"Als het gaat over vrijwillige aanbodbeheersing in een open Europese markt moeten twee vragen
gesteld worden: willen we dat en is het in de praktijk realiseerbaar. Onlangs was ik in Bretagne waar
de melkveehouders gemiddeld een quotum hebben van 240.000 liter. Maar daar wil men blijkbaar
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niet groeien, en stelt men zich tot doel om zoveel mogelijk bedrijven leefbaar te houden. Wij kiezen
voor een andere piste", aldus Vanthemsche, die eraan toevoegt dat grote aardappelboeren met
contracten nooit zullen meestappen in een systeem van vrijwillige aanbodbeheersing.(KS)
Poll: Verwacht u dat het aantal conflicten tussen landbouw en natuur in de toekomst zal dalen
als gevolg van de opgestarte dialoog tussen Boerenbond en Natuurpunt?
Meer informatie: Piet Vanthemsche (Boerenbond): "Laat de boeren maar ondernemen"
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